

Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública

CORRECCIÓ d'errades de les resolucions d'1 d'agost de 2016, del director general de Recursos Humans i Econòmics, per les quals es convoca concurs oposició pel torn d'accés lliure per a la provisió de vacants de facultatiu especialista en Cirurgia Ortopèdica i Traumatologia, Psiquiatria i Obstetricia i Ginecologia d'institucions sanitàries de la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública. [2016/7609]

Havent advertit una errada material en la base 2.a de les resolucions d'1 d'agost de 2016, del director general de Recursos Humans i Econòmics (DOCV 7867, 07.09.2016), per les quals es convoca concurs oposició pel torn d'accés lliure per a la provisió de vacants de facultatiu especialista en Cirurgia Ortopèdica i Traumatologia, Psiquiatria i Obstetricia i Ginecologia d'institucions sanitàries de la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública, es procedeix a la seu correcció.

Cal afegir, a la base 2.a, el punt 2.7 següent:

«2.7. No posseir plaça en propietat de la mateixa categoria i especialitat en el Sistema Nacional de Salut.»

La present correcció d'errades no suposa l'obertura d'un nou termini de presentació de sol·licituds, i es consideraran no presentades les del personal estatutari fix de la mateixa categoria i especialitat convocada.

Contra aquesta correcció d'errades, podran interposar-se els recursos específicats en la base 8 de les convocatòries respectives.

València, 27 de setembre de 2016.– El director general de Recursos Humans i Econòmics:Justo Herrera Gómez.

Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública

CORRECCIÓN de errores de las resoluciones de 1 de agosto de 2016, del director general de Recursos Humanos y Económicos, por la que se convoca concurso-oposición por el turno de acceso libre para la provisión de vacantes de facultativo especialista en Cirugía Ortopédica y Traumatología, Psiquiatría y Obstetricia y Ginecología de instituciones sanitarias de la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública. [2016/7609]

Advertido error material en la base 2.a de las resoluciones de 1 de agosto de 2016, del director general de Recursos Humanos y Económicos (DOCV 7867, 07.09.2016), por las que se convoca concurso-oposición por el turno de acceso libre para la provisión de vacantes de facultativo especialista en Cirugía Ortopédica y Traumatología, Psiquiatría y Obstetricia y Ginecología, de instituciones sanitarias de la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública, se procede a su corrección.

Añadir, a la base 2.a, el punto 2.7 siguiente:

«2.7. No ostentar plaza en propiedad de la misma categoría y especialidad en el Sistema Nacional de Salud.»

La presente corrección de errores no supone la apertura de nuevo plazo de presentación de solicitudes, considerándose no presentadas las del personal estatutario fijo de la misma categoría y especialidad convocada.

Contra esta corrección de errores podrá interponerse los recursos especificados en la base 8 de las respectivas convocatorias.

Valencia 27 de septiembre de 2016.– El director general de Recursos Humanos y Económicos: Justo Herrera Gómez.